
 

为了一个清新和自由的世界 

For a Wet & Wild World 

 

四月和五月除了为北京带来了春暖花开， 

也为GEI带来了一些全新变化。 

April and May brought waves of changes.  

 

我们非常激动地宣布，GEI 全新项目组——海洋保护项目组正式成立！

在世界海龟日（5月23日）当天，我们在三亚启动了海洋保护项目组及

其海龟保护重点项目，并参加了中国海龟保护联盟的成立大会。大会通

报了2017年海龟专项执法情况，并放生了5只装有卫星追踪定位器的海

龟。 

We’re bubbling with excitement to announce GEI’s new program - Marine 

Conservation! On World Sea Turtle Day (5/23), we launched this program, its 

flagship project on Sea Turtle Protection, and the China Alliance on Sea Turtle 

Conservation as well as released five rescued sea turtles back to the ocean in a 

special government-hosted event in Sanya.  

 

除了关注自身项目发展，GEI仍不断对时事热点提出见解。从国务院机构改革，中国禁止

接收外来垃圾到汶川地震十周年，GEI都进行了相关分析报道。这个夏天，环境新闻热潮

将会持续很久，不过不用担心，GEI见解依旧会给你带来清爽的报道！ 



 

We’ve also managed to keep our heads above the flood of news – from Lianghui reforms that 

changed China’s environmental protection departments, to China’s waste import ban and even the 

10th Anniversary of the Wenchuan earthquake. This summer is bound to have high tides of 

environmental and China news but, don’t worry, GEI Insight has you covered like trusty SPF.  

 

我们希望你的夏天将会从“绿色”和安全开始！六月初，GEI将在缅甸举办一个为期两天的

可再生能源和社区发展峰会。或许我们会在那里见面哦！ 

We hope your summer is off to a green and safe start! We’re headed to Myanmar to host a 2-day 

workshop on renewable energy and community development in early June – maybe we’ll see 

you there!  

 

季琳Lin、白明明Kendall、龙冬荃 Yuki、罗美兰 Maddie、刘丽华 Monica和张潇Fiona 

  

针对近期不明主体冒用我所名义宣传推广基于区块链技术的数字货币，欺骗误导社会公众的行为，我所特

做出严正声明。请大家保持警惕，避免上当受骗！点击这里，查看声明。 

Recently we have encountered an issue with an unknown person using our name to defraud the public 

into buying a fake bitcoin currency. Please click here see our official statement and be safe while online! 

 

 

 

GEI海洋保护项目启动！ 

Marine Conservation Docks at GEI! 
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新联盟成立，公益形象大使上任：GEI将共同领导中国海龟保护联盟 

New Alliance and Ambassador for Protecting China’s Sea Turtles Announced: GEI 

to co-Lead China Sea Turtle Protection Alliance GEI 

 

海洋保护项目组将提高我们在全球主要生态系统的环境保护及政策方面的专业性。  

This work will grow our expertise in environmental conservation and policy to include nearly all of the worlds 

major ecosystems.  

 

（从左到右）全球环境研究所的季琳、金嘉满和王静参加了在三亚举行的海龟保护联盟成立大会 

GEI's JI Lin, JIN JIaman and WANG Jing at the China Sea Turtle Conservation Alliance launch event. 

照片／Photo：GEI － 2018年  

点击此处，了解更多中国海龟保护联盟及其成立大会的相关活动！  

 

Learn more about our Program & the Alliance for Sea Turtles!  
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GEI 见解 
GEI Insight 

 

 

中国对外援助不再“傻白甜”？政府民间合力构建多元援助体系 

 

除了讨论环境保护部的撤销与自然资源部和生态环境部的成立，我们还分析了国务院机构

改革对“一带一路”倡议的绿色金融机制的潜在影响。 

 

 

照片／Photo: GEI 2018年 

 

Where the Belt and Road Meets Lianghui Reforms 

In addition to China’s reorganization of the Ministry of Environmental Protection, we analyzed the 

Lianghui reforms’ potential to advance green finance mechanisms for the Belt and Road. 

 

汶川震后十年，中国民间社会组织发生了哪些改变？ 

 

中国民间社会组织在汶川地震中参与并协调了大量救灾工作。我们分析了中国民间社会组

织在过去十年中的变化，并预测了其未来发展轨迹。 
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照片／Photo: ICNL 2018年 

 

10 years after the Wenchuan Earthquake, how has the role of NGOs changed in China? 

Chinese NGOs coordinated much of the relief efforts for Wenchuan Earthquake. We analyze the 

trajectory of Chinese civil society over the past decade and into the future.  

 

干货满满！中国绿证交易现状分析 

 

我们深入分析了绿证交易平台面临的三个问题，并利用GEI数据库信息分析了中国各省市

可再生能源的真正潜力。 

 

 

上海自然历史博物馆采用了大量可持续设计手法，是著名的“生态绿色建筑” Shanghai is one of China's leading cities for 

green construction 

照片／Photo: ROYAL HASKONINGDHV 

 

Current Situation of Green Electricity Certificates 
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We explain the three problems facing the new GEC trading platform and do our own data mining to 

expose the real renewable energy potential of China’s provinces. 

 

 

“一带一路”上的经济明珠——印度尼西亚 

 

印度尼西亚海事协调部部长提到：“印度尼西亚是中国在亚洲的一个天然合作伙伴，并且

在美国的印度洋-太平洋项目中同样处于核心位置”。 点击链接，阅读更多 

 

 

照片／Photo: Otoritas Jasa Keuangan 

 

Understanding Indonesia’s Place in China’s Belt & Road Affairs 

Indonesia’s Coordinating Minister for Maritime Affairs wrote: “Indonesia is a natural partner of China in 

an Asia that lies at the heart of America’s Indo-Pacific project.” (SCMP). 

Learn why in this article. 

 

 

 

GEI在媒体中 

GEI in the Media 
 

 

中国海龟保护联盟成立大会已成为媒体焦点！ 

点击下面的logo链接，查看新华网和CCTV 的官方报道， 

全方位了解中国海龟保护联盟成立大会。 
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The launch of the China Sea Turtle Conservation Alliance was a media highlight! 

Please click on the logos below to read the official English releases from Xinhua andCGTN. 

 

  

 

 

GEI在社区中 

GEI in the Community 
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三江源摄影姐妹会 

 

在一个特别的摄影培训活动上，GEI和来自Lensational的美国摄影师Hannah Wilson教授了三江

源地区的如何运用相机进行交流，以及如何通过摄影来分享她们的生活经历。妇女所拍摄照片将

会被义卖，所得收益将回馈三江源社区。同时，这些照片也将成为公众了解青海风貌的第一手资

料。 

 

在所有照片的打印和义卖工作准备就绪后，我们还将在北京举办一场特别的展览，敬请期待！最

后，十分感谢为本次活动捐赠相机的朋友们！ 

 

Sanjiangyuan Photography Sisterhood  

 

In a special photography workshop, GEI and Hannah Wilson, an American Photographer with Lensational, 

taught the women of Sanjiangyuan techniques to communicate and share their experience via photography. 

 

The images captured by the women will be sold to benefit their own community and will be a first-hand entry 

point into the Qinghai experience. After the photographs are ready for print and sale, we will host a special 

gallery event in Beijing – stay tuned! Many thanks to those who donated cameras for this workshop! 

 

照片／Photo：Hannah Wilson， 2018年 
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2018年世界地球日  

 

4月22日，GEI环境教育响应2018年世界地球日主题，号召大家减少使用塑料制品。我们携手北

京老书虫书店、根与芽、北京户外科学研究（Beijing Field Studies）和简生活(Live with Less)

，为20多位3至12岁的小朋友举办了“塑料污染的终结派对”。活动中，我们制作了可重复使用的

环保袋，计算了自己的碳足迹，测试了北京的水质，并且留下了自己未来一年的“绿色承诺”！ 

 

4月23日，GEI对外联络团队赴天津泰达国际学校，为学生们带来了6节关于塑料污染的环境教育

课程，并且向包括企业及政府部门在内的大家介绍了如何避免一个充满垃圾的未来。 

 

Earth Day 2018 

 

GEI Environmental Education dove head-first into the international Earth Day theme to reduce plastics on April 

22. With partners from Jane Goodall’s Roots & Shoots, Live with Less, Beijing Field Studies and the 

Bookworm, GEI threw a ‘Goodbye to Plastic Pollution’ for 20, 3-12 year olds. We made reusable bags, 

calculated our carbon footprint, tested Beijing’s water quality and made promises for a greener next year! 

 

The next day, GEI’s External Relations team traveled to Tianjin Teda International School to teach 6 different 

https://webmail.roadrunner.com/do/redirect?url=https%253A%252F%252Fnam01.safelinks.protection.outlook.com%252F%253Furl%253Dhttps%25253A%25252F%25252Fgeichina.us12.list-manage.com%25252Ftrack%25252Fclick%25253Fu%25253D402b8e3c3c03013266baf7231%252526id%25253D4956e8566e%252526e%25253Dad2781fdfb%2526data%253D02%25257C01%25257C%25257C366c0cb90e9547aa047b08d6a97dfb0a%25257C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%25257C1%25257C0%25257C636882755879647412%2526sdata%253DlkuOvbH1O%25252BJxc5BcWyRvzX5%25252Fx4z1UKBlBXQqsbj7PRI%25253D%2526reserved%253D0&hmac=af3985b61029b8d7d81ae9fd3f741288
https://webmail.roadrunner.com/do/redirect?url=https%253A%252F%252Fnam01.safelinks.protection.outlook.com%252F%253Furl%253Dhttps%25253A%25252F%25252Fgeichina.us12.list-manage.com%25252Ftrack%25252Fclick%25253Fu%25253D402b8e3c3c03013266baf7231%252526id%25253D09467233ea%252526e%25253Dad2781fdfb%2526data%253D02%25257C01%25257C%25257C366c0cb90e9547aa047b08d6a97dfb0a%25257C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%25257C1%25257C0%25257C636882755879657417%2526sdata%253DfdpVt3K4r6E2U24uxYS0e2So2MSNHsIMV1gVI3z6EWQ%25253D%2526reserved%253D0&hmac=6ca17b45c2158832a1fdba737f07cfe5
https://webmail.roadrunner.com/do/redirect?url=https%253A%252F%252Fnam01.safelinks.protection.outlook.com%252F%253Furl%253Dhttps%25253A%25252F%25252Fgeichina.us12.list-manage.com%25252Ftrack%25252Fclick%25253Fu%25253D402b8e3c3c03013266baf7231%252526id%25253Dac148608bb%252526e%25253Dad2781fdfb%2526data%253D02%25257C01%25257C%25257C366c0cb90e9547aa047b08d6a97dfb0a%25257C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%25257C1%25257C0%25257C636882755879637407%2526sdata%253DeWnWmFdQXD5LIYbzjL%25252BwfBBCeSEoc2usUB6wQ7XfzVU%25253D%2526reserved%253D0&hmac=91af48af5cf06f5cf66953daa5002ed0


 

curriculums about plastic pollution’s impact on the environment and how each of us – as well as companies 

and the government – can stop the plastic-filled future.  

 

 

 

 

 
   

 


